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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. december 8-ai, 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Süli Ildikó, Torma Lajos, 

bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Hezler Gabriella, Módi Miklós, Vargáné Vojnár Katalin bizottsági 

tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint  

 

 

Dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 16 óra 9 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. Ismertette 

a meghívóban kiküldött napirendi pontokat. Elmondta, hogy a 2. napirendként szerepelő „Egyedi 

szociális kérelmek elbírálása” című napirend tárgyalásától tekintsenek el, mivel kérelem nem érkezett.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, hogy szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

190/2016. (XII.8.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2016. 

december 8-ai, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontot tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2016. december 13-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2016. december 13-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az anyagban szerepel a közétkeztetésre vonatkozó 

koncepció, mely dr. Dér Zsuzsanna szakértő ajánlásait tartalmazza. Úgy gondolta, ez sokkal inkább 

gazdasági kérdés, mint egészségügyi kérdés. Véleménye szerint a bizottság akkor tud majd állást 

foglalni, ha konkrét számadatokkal rendelkeznek.  
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Az anyag 6-os pontja szól arról, hogy Németh Gábor alpolgármester és Imrő János pályázati referens 

pályázati lehetőségeket kerestek a Petőfi udvar 4-5. számú tömb újjáépítésére, valamint a környezet 

fejlesztésére. Elmondta még, hogy a Petőfi udvar. 6-7. számú tömb felújítási munkái elhúzódnak, a 

megvalósítási határidőt kitolták. November 30-án részt vettek a Szolgáltató Zrt. hátralékkezelésről 

szóló tájékoztatóján. A 10-es pont pedig az önkormányzati tűzifaosztásról számol be.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy az tűzifaosztás rendben lezajlott. Tájékoztatták a 

jelenlévőket, ha eladják a kapott fát, akkor 18.770 Ft-ot kell visszafizetniük.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy részt vett a Magyarországi Bányásztelepülések Országos 

Szövetsége soros ülésén, ahol a költségvetésen kívül az Észak-magyarországi bányásztelepüléseken 

tett látogatásról volt szó. Felmerült, hogy milyen segítséget tudnak nyújtani. Kiemelték Telkit, ahol a 

turizmusra való felkészülés fejlesztést hozott, ahol próbálnak elszakadni a bányászat okozta nehéz 

helyzettől. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy december 10-én a Gyermekétkeztetési Alapítvány 

meghívására 28 hátrányos helyzetű gyermek vesz részt Budapesten azon a rekordkísérleten ahol 

megsütik az ország legnagyobb kenyérlángosát. A gyermekek emellett a Városligeti Műjégpályán 

korcsolyázhatnak, illetve a Fővárosi Állatkertbe tehetnek látogatást. A gyermekek Budapestre történő 

felutaztatását az önkormányzat finanszírozza, a gyerekeket Budapestre az Önkormányzati Szociális 

Szolgálat munkatársai kísérik. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

191/2016. (XII.8.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról.” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

A 2016. évi költségvetés – 2/2016. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy az eddigi képviselő-testületi 

döntések átvezetését tartalmazza a rendelet-módosítás. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

192/2016. (XII.8.) ESZB határozata 

„A 2016. évi költségvetés – 2/2016. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2016. évi költségvetés – 2/2016. (II.14.) 

önkormányzati rendelet - módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

A 2017. évi költségvetés előkészítése 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. 

Elmondta, hogy az anyag előkészítése nem kötelező feladat, azonban évek óta rendszeresen 

előkészítik, mely elsősorban a megvalósítandó feladatok pénzügyi hátterének tanulmányozására 

alkalmas. Véleménye szerint reális, megvalósítható terveket tartalmaz az anyag. Az irányszámok és az 

irányok megfogalmazása mindenképpen hasznos dolog, felhívhatja a képviselők figyelmét arra, hogy 

mi az, amire súlypontot szeretnének fektetni, és mi az amire lehetőség adódik.  
 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

193/2016. (XII.8.) ESZB határozata 

„A 2017. évi költségvetés előkészítése” című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2017. évi költségvetés előkészítése” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 4/2015. 

(II.28.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy 3 terület kerül újraszabályozásra.  

A lakásfenntartási támogatásban korábban nem került elkülönítésre az egyedül élők és a családban 

élők 1 főre jutó jövedelme, így sok egyedülállónak hiába volt aránylag alacsony jövedelme, de a 

jövedelemkorlát miatt nem részesülhetett támogatásban. Hasonlóan kerül szabályozásra, mint a 

lakbértámogatás. Azt javasolják, hogy lakásfenntartási támogatásban részesülne az, akinek a 

nyugdíjminimum 400%-át nem haladja meg a jövedelme, továbbá emelni javasolják magát a 

támogatási összeget is.  

Elmondta, hogy a rendkívüli települési támogatás szabályozása is kiegészítésre kerül. A támogatás 

nyújtásához jövedelmi feltétel került meghatározásra. Az elmúlt időszak tapasztalatai szerint sajnos 

sokan vannak olyanok, akiknek a jövedelme a rendeletben meghatározott összeget meghaladja (57 E 

Ft), azonban olyan élethelyzetbe kerültek, hogy támogatásra lenne szükségük. A Kormányhivatallal 

egyeztetve a kiegészítés arról szól, hogy a kérelmező jövedelmére tekintet nélkül adhatnak támogatást 

az Egészségügyi és Szociális Bizottság véleményét figyelembe véve.  

A harmadik terület az iskolákban a térítési díj emeléséről szól. 

A Bakos és Tsai Bt. megkereste az önkormányzatot, hogy 10 %-kal szeretné emelni a térítési díjakat, 

melyet indokolt. Elmondta még, hogy 2015. szeptemberében volt 1,5 %-os emelés, előtte viszont 

évekig nem volt emelve a térítési díj. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy nem szívesen emelik az árakat, de ez lehet indokolt. Ezt 

követően ismertette a Bakos és Tsai Bt. indokolását.  
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Torma Lajos bizottsági tag javasolta, fogadják el az emelést, hogy az étkeztetés színvonala ne 

romoljon. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

194/2016. (XII.8.) ESZB határozata 

„A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a 

gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzata, valamint a Bölcsődei 

Egység és az Idősek Gondozóháza szakmai programjai 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy a házi segítségnyújtás jelenlegi szabályozása 

szerint a személyi gondozást is tartalmazó szolgáltatás nyújtására irányuló megállapodások száma 

alapján kell meghatározni azt, hogy a házi segítségnyújtásban hány fő gondozónő dolgozzon. 

A hatályba lépett módosítás szerint  a házi segítségnyújtás keretében végzett személyi gondozás során 

az 1 fő gondozó által ellátotti létszám 7 főről 5 főre csökkent. Jelenleg 37 házi segítségnyújtásba 

részesülő személy van, ezért szükséges a gondozónői létszám 2 fővel történő emelése. 

Továbbá a bölcsődei telephely kihasználtsága magas szintű, a tavalyi évben 240 gyermek volt a 

bölcsődében. Hogy az ellátás színvonala ne csökkenjen, szükséges lenne még 2 fő felvételére, az egyik 

fő kisgyermeknevelő a másik adminisztrátor lenne. Ez tehermentesítené a telephelyvezetőt, a munkája 

szakmai részével is tudna foglalkozni. Mivel az SZMSZ tartalmazza az állománytáblát, ezért kell azt 

módosítani. 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, ha idő közben nagyobb létszám keletkezik a házi 

gondozásban, átcsoportosítással meg tudják-e oldani? 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy átmenetileg meg tudják oldani.  

 

Dr. Mátics István elnök kérdése az volt, hogy lesz-e jelentkező a munkára? 

 

Lackovics Irén intézményvezető helyettes elmondta, hogy igen, már vannak jelentkezők, holott ez 

egy nehéz munka. 

 

Dr. Mátics István elnök kérdése az volt, hogy az ellátottak jogosultságát ki állapítja meg? 

 

Lackovics Irén intézményvezető helyettes elmondta, 2016. január 1-jétől egy szükséglet felmérő 

lappal a háziorvos és a náluk egészségügyi végzetséggel rendelkező vezető védőnő állapítja meg 

bevonva a gondozónőket. Van egy pontozási lap, ahol az ellátott fizikai, testi, lelki, egészségi adatai 

szerepelnek, van egy pontozási rendszer, melynek végén kijön a végpontszám, ha 20 pont alatti a 

szám, akkor nem gondozható, ha 40 pont fölött van, akkor pedig már az ellátottnak otthonba kellene 

kerülnie.  
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Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

195/2016. (XII.8.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzata, valamint a 

Bölcsődei Egység és az Idősek Gondozóháza szakmai programjai” című előterjesztés 

véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és 

Működési Szabályzata, valamint a Bölcsődei Egység és az Idősek Gondozóháza szakmai programjai” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

A külterületekre és garázstelepekre vonatkozó kommunális hulladékszállítási rendszer átalakítása 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy rendkívül bosszantó helyzet alakult ki a városban, áldatlan 

állapotok vannak a gyűjtőhelyeken. 

 

Módi Miklós bizottsági tag 16 óra 55 perckor megérkezett a bizottság ülésére. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma 5 fő. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta még, hogy frekfrentált helyeken megpróbálnak zsákos gyűjtési 

módszert kialakítani, ami kísérleti modell. Ez nem csak esztétikai, hanem egészségügy probléma is. 

Úgy tűnik, hogy a megye nagy részéről Oroszlányba kerül a szemét. Ha valami komoly bírságolási 

lehetőség nem kerül bevezetésre, akkor a zsákok mellé fog kerülni a szemét vagy a zsákokból kiöntik, 

mert nem akarják megvenni a zsákokat. Nem túl optimista ezzel a megoldással kapcsolatban. Majd ha 

bevezetésre kerül a kamerarendszer, az lehet visszatartó hatású. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB-n ezzel már sokat foglalkoztak. Egyetértettek 

abban, hogy a fokozatosság bevezetése a cél. A Mindszenti és Tűzépi garázssoron lesz kijelölt hely, 

konténer darabszámról még nem volt szó. Mindazonáltal a kamerarendszer visszatartó erejű lehet, 

valamint kontrollálható lesz minden. Az illegális területeket fel szeretnék számolni. Mindemellett a 

hulladékudvar kialakítása rendkívül fontos. Talán eljutnak majd oda, hogy a hulladékot kellőképpen 

tudják kezelni, nyilván nem lesz egyszerű, de el kell indulni egy irányba.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető egyetértett a hulladék zsákban történő elszállításával, de nem tartja 

célszerűnek ennek bevezetését a Nyíres-, Német dűlőkben, ha ezért a lakóknak egyszer valamikor 

fizetni kell. Hiszen sokszor arra nincs pénzük, hogy az áramot kifizessék, ezért a zsákot sem fogják 

kifizetni. Véleménye szerint ezt célszerű lenne átgondolni.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy potenciális hulladéklerakók is létesülhetnének, mint 

korábban. A korábbi legális lerakó helyek megszűntek, azonban megnőtt a hulladékok mennyisége is. 

Elmondta még, hogy el tudná érni, hogy a tiszti főorvos a szemét elszállítását elrendelje, de attól a 

probléma még nem oldódna meg. A jogi oldalát is érdemes lenne átgondolni még egyszer.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

az előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

196/2016. (XII.8.) ESZB határozata 

„A külterületekre és garázstelepekre vonatkozó kommunális hulladékszállítási rendszer 

átalakítása” című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A külterületekre és garázstelepekre vonatkozó 

kommunális hulladékszállítási rendszer átalakítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Környezetvédelmi referens alkalmazása 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a vizsgálat korábban azt hozta ki, hogy nem indokolt a 

munkatárs beállítása. De ha van pénzügyi fedezet, azt mondhatják, hogy a lehető legtöbbet megtették. 

Félelmét fejezte ki, hogy a jogi lehetőségeiben korlátozva lesz és nem fog tudni sokat tenni a leendő 

munkatárs. Javasolta, hogy támogassák az előterjesztést, így nem tudják majd azt mondani, hogy nem 

tettek meg mindent annak érdekében, hogy minimalizálják a veszélyek kialakulását.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottságon éles vita alakult ki az anyag 

tárgyalásakor. Komoly környezetvédelmi szakember alkalmazásáról lenne szó, véleménye szerint egy 

ilyen szakember jelenlétével nem lehetne az önkormányzatot megvezetni. A képviselő-testületi ülésen 

támogatni fogja az előterjesztést.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

197/2016. (XII.8.) ESZB határozata 

a „Környezetvédelmi referens alkalmazása” című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Környezetvédelmi referens alkalmazása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. évi munkaterve 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

198/2016. (XII.8.) ESZB határozata 

„Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. évi munkaterve” 

című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-

testületének 2017. évi munkaterve” című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Szociális célú pályázatok benyújtása az EFOP keretein belül 

 

Lackovics Irén intézményvezető helyettes elmondta, hogy 3 pályázatról van szó, melyből kettőt az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat pályázhat meg, mindkettő 100 %-osan finanszírozott, a harmadikat 

pedig az Önkormányzat pályázhatja meg. Ha a bizottság és a képviselő-testület is támogatja a 

pályázatokat, akkor rövid idő áll rendelkezésre az előkészítésre. 

Az első pályázat az óvodai és iskolai szociális segítő tevékenység fejlesztése című pályázat, mely 40 

M F összegről szól, 18 hónapban kell teljesíteni azokat az elvárásokat, amit a felhívás tartalmaz. A 

pályázat előírja, hogy 3 települést be kell vonni a programba. Úgy tervezik, hogy a 18 hónapra 1 fő 

munkatársat felvennének. Együttműködő partner lenne a Benedek Elek Egységes Gyógypedagógiai 

Módszertani Intézmény, Óvoda, Általános Iskola, az óvodák és a Hunyadi Mátyás Általános Iskola. A 

pályázat beadási határideje 2016. december 30.  

A második pályázat beadási határideje 2017. január 17., melynek neve „Elsőként lakhatás”. A 

hajléktalan ellátás szakmai programjának tartja a pályázatot, más, mint a korábbi „Ugródeszka” 

pályázat. A lakhatással és a mentális segítséggel tudnak a legtöbbet segíteni. A fenntartási időszakok 

nem olyan kötöttek, mint korábban. 1 éves lakhatást terveznek a forrásból, és három hónap után 

követést. Az indikátor szám 1000 éjszakát kell kitölteni 18 hónap alatt, nem is számszerűsít a pályázat, 

hogy hány embert kell bevonniuk. Minél több embert szeretnének bevonni a pályázatba. A támogatás 

összege 30-50 M Ft között van 18 hónapra. A harmadik pályázat a „Biztos Menedék” nevet viseli, 

melynek beadási határideje 2017. január 30.  Ezt Oroszlány Város Önkormányzata pályázhatja meg, 

melynek összege 63 M Ft. A pályázattal egy még nem létező új elemmel bővülne a szociális munka, a 

kríziskezelő ambulancia létrehozásával. Ez egy új tevékenység, segíthetnének a krízishelyzetbe kerülő 

családoknak, agressziókezeléssel, konfliktuskezeléssel. Az összegben beruházás is szerepelhet, fel 

lehetne újítani és be lehetne rendezni egy helyiséget a szolgálatnál. A fenntartási időszak 48 hónap. 

Nem várhatják el a szociális munkásoktól azt, hogy mindenhez értsenek. Ha az önkormányzat 

támogatja a pályázatot, a szakmai részét vállalják. Ebben a pályázatban sincs önerő.  

 

Torma Lajos bizottsági tag a kockázatot abba látja, hogy ténylegesen mennyire lehet hathatós a 

segítség. Ez nem lehet tudni. Nem tudják, hogy fog sikerülni, de mindent meg kell tenni annak 

érdekében, hogy minél több embernek tudjanak segíteni.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az óvodai és lakhatási pályázatokat el tudja fogadni, azonban 

a krízisambulancia egy érdekes dolog. A Szociális Szolgálat a pályázat jelentős részével már 

foglakozott, csak nem krízisambulanciának hívták. Kérdése az volt, hogy lesz-e erre ember, hiszen 

jogi, pszichológiai, életvezetési tanácsadást kell nyújtani. 

 

Lackovics Irén intézményvezető helyettes elmondta, hogy jól állnak kollégával, olyan 

képzettségűekkel rendelkeznek, akik még eddig nem voltak náluk. Van egészségtanáruk, 

pszichológusuk, de vásárolt szolgáltatás is lenne a pályázatban, aki havonta 1x vagy két hetente 1x 

konfliktus-, agresszió kezelést végezne. Van viselkedés elemzőjük is. Supervisor mindhárom 

pályázatban van, és a pedagógusok is várják a lehetőségeket.  
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Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a pályázat 48 hónapra vállal kötelezettséget 63 M Ft-ért.  

Érdemes lenne átszámolni, hogy ez évi bontásban a beruházással mennyibe kerül. Ebben a pályázatban 

látszik a legtöbb kockázat. Megerősítést várna arra, hogy a Szociális Szolgálat jól meggondolta-e ezt? 

 

Lackovics Irén intézményvezető helyettes elmondta, hogy szeretnének még időt kérni, hogy 

átgondolják, hiszen január 30-a előtt még lesz képviselő-testületi ülés. Átgondolnák, hogy valóban 

végig tudják-e vinni a pályázatot.   

 

Hermann Istvánné bizottsági tag 17 óra 45 perckor elhagyta a bizottság ülését. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma 4 fő. 
 

Dr. Mátics István elnök javasolta, hogy a következő ülésre a pályázat költségvetését bontsák le 4 

évre, hogy lássák mire elég a 60 M Ft. Első hallásra soknak tűnik, de 4 évre nem biztos. 

 

Lackovics Irén intézményvezető helyettes elmondta, hogy van még lehetőségük arra is, hogy a 3. 

fázisban adják be a pályázatot. Annak határideje 2017. június 30.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, ha tudnak 1 hónap múlva dönteni, akkor nem kell három hónapot 

várni. 

Javasolta, hogy szavazzanak az előterjesztés határozati javaslata 1. és 2. pontjának elfogadásáról azzal, 

hogy a 3. pontról további információkat követően a képviselő-testület a következő ülésen hozza meg 

döntését.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

199/2016. (XII.8.) ESZB határozata 

a „Szociális célú pályázatok benyújtása az EFOP keretein belül” című előterjesztés 

véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Szociális célú pályázatok benyújtása az EFOP 

keretein belül” című előterjesztés határozati javaslatának 1. és 2. pontját azzal, hogy a 3. pontról 

további információkat követően a következő képviselő-testületi ülésen hoz döntést a képviselő-

testület.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Mátics István elnök 17 óra 50 perckor a bizottság nyílt ülését bezárta.   

 

K.m.f. 

 

 

 Dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


